
Zpráva o činnosti odboru SPV TJ Sokol Řepy od dubna 2022 do března 2023 

 

 

Po překonání problémů způsobených pandemií coronaviru pracovaly všechny oddíly 

našeho odboru SPV již tradičním způsobem, což znamená v pravidelných celoročních 

cvičebních a tréninkových jednotkách. 

 

Členská základna se po výpadku v době pandemie podle očekávání opět vyrovnala.  

V roce 2021 jsme měli 216 členů, a k 31. 12. 2022 už 255. V současné době se projevil 

každoroční úbytek, tradičně zejména u nejmenších, takže aktuálně máme 212 členů a 

předpokládáme nárůst zase od září. 

 

Máme stabilní počet kvalifikovaných cvičitelů a trenérů. V oddílu gymnastiky nás 

minulý rok 2 trenéři opustili směrem k výkonnostním oddílům, ale v zápětí jsme získali 2 

nové, velmi perspektivní. Získali jsme také novou cvičitelku pro Rodiče a děti, která hned 

absolvovala i specializované školení. 

Celkem se stará o oddíly SPV 22 kvalifikovaných cvičitelů a trenérů, z toho gymnastika má 

12 trenérů a cvičitelů a z nich 7 pracuje intenzivně několikrát týdně se závodními družstvy. 

 

Ještě více, než kdykoliv jindy, jsme řešili ekonomické otázky. Došlo k navýšení příspěvků, 

nejvíce samozřejmě u oddílu gymnastiky, ale vzhledem k tomu, že v posledních letech 

v podstatě nemáme žádnou podporu z České asociace SPV, tak to stále nestačí. Schodek ve 

výsledovce našeho odboru musíme vyrovnat jednak dalším zvýšením příspěvků, ale také 

přehodnocením činnosti oddílů, o které není dlouhodobě potřebný zájem. 

U oddílů, které pracují pouze hodinu týdně, vyvažujeme zvýšení hlavně vyšším počtem členů, 

protože o oddíly Rodičů a dětí a předškolních dětí je dostatečný zájem. U R+D tak velký, 

že bychom potřebovali ještě další hodinu pronájmu, na to ale nemáme zase dostatek 

cvičitelek. 

Problém je u cvičení žáků, kde se nám nedaří zvýšit počet členů a budeme tak možná muset 

řešit situaci radikálněji.  

 Oddíl rekreačního volejbalu zrušil svoje hodiny v ZŠ Dědina a vzhledem ke zvýšení 

nároků na nájemné si ponechal pouze hodiny v ZŠ Laudova. 

Ve spolupráci s oddílem volejbalu pak využívá i kurty u Sokolovny. 

 

Oddíl mužů, který se zabývá zejména rekreační halovou kopanou, má celkem stabilní 

sestavu, ale také ho nejspíš čeká další zvýšení příspěvků. 

 

Oddíl žen, který působí ve fitcentru SC Řepy, zaznamenal v poslední době zvýšený 

zájem a získal nové cvičenky. Trochu má problémy s prostory ve fitku, protože větší prostor, 

připravený pro instalaci posilovacích strojů, se začíná již upravovat a tak cvičí ženy stabilně 

v malé tělocvičně. Pro jejich stávající počet to zatím stačí, ale už je to jen tak tak. Problémy se 

ukázaly také s tím, že tam nemáme chráněné úložné prostory pro náčiní a další vybavení. Vše 

necháváme k dispozici sportovnímu centru a díky tomu nám nezvyšují nájemné. Zatím se 

stalo jen výjimečně, že se nám něco ztratilo, ale nedávno zmizela celá sada terabendů, což 

jsme se snažili již řešit s vedením haly, zatím bohužel neúspěšně. O organizační úpravě 

situace budeme ještě jednat. 

 

Náš oddíl gymnastiky máme současně registrovaný u České asociace sportu pro 

všechny i u České gymnastické federace. Individuální členství podle specializace však 

řešíme v ČGF pouze u těch členů, kteří jsou vybráni do reprezentace. Jinak by se jako 

registrovaní nemohli zúčastňovat našich základních soutěží ČASPV pro neregistrované. Jde o 



to, že soutěž TeamGymu, kterým se náš oddíl také zabývá, přesahuje až do systému 

výkonnostního sportu. Pro účast v soutěži TeamGymu ČGF musí naše družstva také 

absolvovat povinné lékařské prohlídky. Na to prostředky nemáme, proto tyto náklady, jako 

mnohé další, musí hradit rodiče. 

V minulém roce se naše závodní družstvo žen zúčastnilo celoroční republikové soutěže Český 

pohár v teamgymu a tuto soutěž v kategorii senior B vyhrálo. V letošní roce postoupilo toto 

družstvo do výkonnostní kategorie senior A, kdy tuto soutěž zahájilo v prvním závodě 

krásným 4. místem. 

Další závodní družstvo junior II. se po odchodu jejich trenérů konečně dostalo do závodní 

formy a také se již zapojilo do soutěže ČP. V prvním závodě, který byl v Praze, obsadilo 

skvělé 2. místo. 

 

U nejmladší skupiny dětí se zaměřujeme především na všestrannou přípravu a na 

klasickou SG. Jsme rádi, že jak v minulé tak i v letošním roce se našim děvčatům podařilo 

postoupit z kvalifikačních závodů do celopražských ve SG. 

 

Velmi jsme pyšní na děvčata, kterým se ve velké konkurenci podařilo probojovat do 

reprezentace ČR v teamgymu a v říjnu 2022 nás reprezentovali na ME v Lucembursku. 

 

V létě se podařilo opět uspořádat každoroční soustředění pro závodní skupiny 

v Dobřichovicích, kde je vybavené gymnastické centrum. Současně se naše děti a trenéři 

zúčastňují víkendových či jednodenních tréninkových kempů, pořádaných ČGF. Tyto kempy 

jsou pro děti i trenéry velkým přínosem a díky tomu se můžeme pochlubit, že byly některé 

naše členky již třetím rokem vybrány do reprezentace ČGF. 

Vedle toho má náš oddíl početnou přípravku a oddíl gymnastiky pro radost, které také 

nabízíme prázdninové soustředění, a to ve sportovním centru ČASPV v Doubí u Třeboně.  

 

Vzhledem ke stoupajícím ekonomickým nákladům se neobejdeme bez dotací.  

Na základě změny principů v dotačním programu městské části Praha Řepy, jsme museli 

žádat o příspěvek samostatně pro každý oddíl i plánované akce. Předložili jsme tak celkem 11 

žádostí a získali jsme celkem 290.000,- Kč. Většinu jsme využili pro úhradu nájemného 

v řepských ZŠ, takže jsme tak vlastně vrátili prostředky do systému městské části.  

Kromě dotace m. č. Řepy jsme získali také menší příspěvek z grantu hl. m. Prahy a 

významnou podporou je dotace Národní sportovní agentury, tj. pro nás České unie sportu, 

která nám pokrývá většinu odměn pro cvičitele a trenéry dětí a mládeže. 

O tuto dotaci se v rámci TJ vlastně dělíme s oddílem fotbalu. 

 

Jednou z důležitých akcí je pro nás také každoroční odpoledne pod názvem „Řepy 

v pohybu“. Poprvé jsme využili termín na uspořádání této akce na počátku školního a 

cvičebního roku, dosud byla vždy v květnu. Letos máme plán opět na sobotu, tentokrát 9. září. 

Věříme, že se vše podaří a navážeme tak již na dlouholetou tradici v novém termínu. 

 

I přes zvyšující se náklady se nám zatím daří zachovat a rozvíjet činnost v jednotlivých 

oddílech a tak celého našeho odboru Sportu pro všechny. 

Je to především díky nasazení, zájmu a obětavosti našich cvičitelů a trenérů a tak mi dovolte, 

abych na závěr poděkovala především jim za to, že všechno vydrželi a stále mají dost síly, 

vůle a nadšení pokračovat. 

Přeji všem hodně úspěchů do dalšího období. 
 

 

Mgr. Jitka Rosenbaumová 

Předseda odboru SPV TJ Sokol Řepy 


